

ZARZĄDZENIE NR BR.120.18.2019
BURMISTRZA MIASTA KLUCZBORKA
z dnia 21 marca 2019 r.
w sprawie zmian w Regulaminie Zakładowego Funduszu Świadczeń
Socjalnych Urzędu Miejskiego w Kluczborku

Na podstawie art. 8 ust. 2 ustawy z dnia 4 marca 1994 r. o zakładowym funduszu świadczeń socjalnych (Dz.U. z 2018 r. poz. 1316 z późn. zm.), Burmistrz Miasta Kluczborka zarządza się co następuje:

§1

W Regulaminie Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych Urzędu Miejskiego w Kluczborku wprowadzonym Zarządzeniem Nr AO.120.33.2016 z 27 października 2016 r. wprowadza się następujące zmiany:

- 1) §2 pkt.6 otrzymuje brzmienie: „6. pomoc rzeczową i finansową przyznawaną osobom znajdującym się w szczególnie trudnej sytuacji życiowej,”
- 2) §3 ust.1 pkt.2 otrzymuje brzmienie: „2. paczki, bony, talony lub świadczenia finansowe dla osób uprawnionych do korzystania z funduszu.”
- 3) §3 ust.2 otrzymuje brzmienie: „2. Ze środków funduszu mogą być sfinansowane również wyprawki dla dzieci pracowników, do ukończenia przez nie 1 roku życia.”
- 4) §5 pkt.13 otrzymuje brzmienie: „Dopłata do jednej wybranej spośród wskazanych w §2 pkt. 1-3 form wypoczynku przysługuje uprawnionemu raz w roku.”
- 5) §5 ust.18 otrzymuje brzmienie: „18. Pomoc rzeczowa i finansowa przyznawana jest w razie:
 - 1) indywidualnych zdarzeń losowych, klęsk żywiołowych, długotrwałej choroby i śmierci w wysokości do 250 % minimalnego wynagrodzenia za pracę,
 - 2) szczególnie trudnej sytuacji materialnej, życiowej i rodzinnej do wysokości 150% minimalnego wynagrodzenia za pracę określonego w ustawie.”
- 6) załącznik nr 3 otrzymuje brzmienie zgodnie z załącznikiem nr 1 do niniejszego zarządzenia.

§2

Zarządzenie wchodzi w życie z dniem podjęcia.

BURMISTRZ

mgr inż. Jarosław Kielar

.....
(podpis pracodawcy)

uzgodniono:

Ewa Kurianka
.....
(podpis przedstawiciela załogi)

Rada Prawny

Krzysztof Urban

TABELA KALKULACYJNA DOPŁAT Z ZAKŁADOWEGO FUNDUSZU
ŚWIADCZEŃ SOCJALNYCH

1. Tabela obowiązująca do dnia 30 kwietnia 2019r. włącznie

Grupa	wysokość dochodu zgodnie z §5 Regulaminu	procent dofinansowania
1.	do 1.200zł włącznie	100%
2.	powyżej 1.200zł do 2.000zł włącznie	80%
3.	powyżej 2.000zł do 2.500zł włącznie	60%
4.	powyżej 2.500zł do 3.000zł włącznie	40%
5.	powyżej 3.000zł do 4.000zł włącznie	30%
6.	powyżej 4.000zł	nie przysługuje

2. Tabela obowiązująca od dnia 1 maja 2019r.

Grupa	wysokość dochodu zgodnie z §5 Regulaminu	procent dofinansowania
1.	do 1.200zł włącznie	100%
2.	powyżej 1.200zł do 2.300zł włącznie	80%
3.	powyżej 2.300zł do 2.800zł włącznie	60%
4.	powyżej 2.800zł do 3.400zł włącznie	40%
5.	powyżej 3.400zł do 4.500zł włącznie	30%
6.	powyżej 4.500zł	nie przysługuje

41 5